



Product Information Sheet

Reference: _____

手提電話 / Mobile Handset

牌子/ Brand	Sony	
型號 / Model	Sony Xperia™ XZ Premium (G8142)	
原產地 /Place of manufacture	中國 China	
網絡頻率或操作頻率或頻帶 / Network frequency or operating frequency or band	TDD-LTE Band38(2600), Band39(1900), Band40(2300), Band41(2500) FDD-LTE Band1(2100), Band2(1900), Band3(1800), Band4(1700), Band5(850), Band7(2600), Band8(900), Band12(700), Band13(700), Band17(700), Band19(850), Band20(800), Band26(850), Band28(700), Band29(700), Band32(1500) UMTS HSPA+ 800(Band VI), 800(Band XIX), 850(Band V), 900(Band VIII), 1700(Band IV), 1900(Band II), 2100(Band I) MHz GSM GPRS/EDGE 850, 900, 1800, 1900 MHz	
主要功能 / Key features	<p>世界首創4K HDR屏幕智能手機¹</p> <ol style="list-style-type: none"> 4K UHD HDR 5.5" 屏幕, 更備有4K 智能增線技術將低於4K之影片提升至4K質素 全新Snapdragon™ 835處理器, 達至極速效能 全新Motion Eye™相機每秒960格超慢動作影片攝錄及預測拍攝功能 最高級別IP68生活防水防塵²設計 環形機身設計, 前後配以 Corning® Gorilla® Glass 5, 機背更展現鏡面效果 備有Qnovo智能充電及電池保護雙重技術 <p>World's first smartphone with a 4K HDR display¹</p> <ol style="list-style-type: none"> 4K UHD HDR 5.5" screen and upscale contents below 4K resolution to 4K quality Equipped with latest Snapdragon™ 835 processor, high processing power Motion Eye™ features Super Slow Motion video at 960fps and Predictive Capture functions Highest level IP68 water resistant and dust-tight² design Loop surface design with dual Corning® Gorilla® Glass® 5, luxurious mirror effect on the back Ground breaking Qnovo Adaptive Charging and Battery Care technologies 	
作業系統 / Operating system	Google™ Android™ 7.1 (Nougat)	
系統記憶體 / Internal memory	64 GB ROM	
SIM card 種類 / SIM card	Dual Nano SIM	
支援記憶卡的種類及容量 / Type and storage capacity of support memory card	種類 / Type	MicroSD™ 記憶卡槽 MicroSD™ card slot
	最大容量 / Maximum capacity	支援 SDXC 最高 256GB SDXC supported up to 256GB
螢幕 / Display	5.5" 1600 萬色 TFT 4K 屏幕 5.5" 16 millions color TFT 4K Display	



Product Information Sheet

數據傳輸/網絡連接制式 /Data transfer/network connectivity protocol	TD-LTE/ FD-LTE/ UMTS/ GSM/ GPRS/ EDGE/ HSPA/ Wi-Fi/ USB/ Bluetooth/ GPS/ DLNA/ NFC	
以像數列出的該相機鏡頭解像度 (如電話具備內置相機) / Resolution of the camera in terms of pixels (where the phone has a built-in camera)	後置鏡頭: 1900 萬像素 ; 前置鏡頭: 1300 萬像素 Rear facing camera: 19 megapixels; Front facing camera: 13 megapixels	
配套 / Packaging List	1 x 手機 (連嵌入式電池) / Transceiver (with embedded battery) 1 x UCH12 快速充電器 / UCH12 Quick Charger 1 x MH410c 立體聲耳機 / MH410c Stereo headset 1 x USB Type-C 線 / USB Type-C cable	
產品價格/ Price	請參照銷售備忘錄/發票 Per Sales Memo/Invoice	
附加費 / Additional Delivery Charge	指定地區/ 地址 (如離島) 有可能需付額外送貨附加費 Additional delivery charge may be added for specific area/ location (e.g. outlying island)	
保修人身份 / Identity of repair service provider	Sony Xperia™ Care 客戶服務中心 Sony Xperia™ Care Customer Service Centre	
保修地址 / Repair service address	Sony Xperia™ Care 客戶服務中心 / Sony Xperia™ Care Customer Service Centre 九龍旺角登打士街 56 號柏裕商業中心 1907-09 室 Unit 1907-09, Park-In Commercial Centre, 56 Dundas Street, Mongkok, Kowloon Sony Xperia™ 產品收集站 / Sony Xperia™ Products Collection Point 香港中環德輔道 105 號大新人壽大廈地下 G/F, Dah Sing Life Building, No. 105, Des Voeux Road, Central, Hong Kong Sony Xperia™ 客戶服務中心 / Sony Xperia™ Contact Center 熱線電話/ Hotline: 8203-8863 電郵地址/ E-mail address: questions.hk@support.sonymobile.com 線上即時聊天室/ Instant Online Support: http://support.sonymobile.com/global-zh/chat/?c=44835	
換貨政策 / Exchange policy	你可於銷售單日期起計 14 天之內攜同流動通訊設備到我們的門市更換一次, 詳情請參閱銷售單之條款及細則。 You may exchange the Mobile Equipment once within 14 days of the date of Sales Memo by returning the Mobile Equipment to our shops. Please refer to the terms and conditions on the Sales Memo for details.	
保修期 Warranty period	機身/ Handset	一年 One Year
	配件 / Accessory	耳機/充電器: 6 個月 Headset/ Charging Adaptor: 6 months



Product Information Sheet

¹Xperia™ XZ Premium 配備 5.5” 4K UHD (2160 x 3840 像素) 高動態範圍(High Dynamic Range) 超高清屏幕。已與市場上逾 9,800 款已發佈的智能手機的屏幕規格進行比較，截至 2016 年 12 月 16 日經由 Strategy Analytics' SpecTRAX 服務認證。

¹Xperia™ XZ Premium features a 4K UHD (2160 x 3840 pixels) High Dynamic Range 5.5 inch display. Verified by Strategy Analytics' SpecTRAX Service against the published display specifications for over 9800 smartphones. Correct as of the 16th December 2016.

²只需跟從以下指示，Xperia™ XZ Premium 可達防水防塵功效，無須擔心因雨水或在水喉下洗淨污垢而弄濕。切記要蓋妥所有連接埠及底蓋，不應將此機完全浸在水中，或接觸到海水、鹽水、氯化泳池水或其他液體如飲品。濫用及不正確使用智能手機，可能會導致您的智能手機保養失效。此智能手機經 IP65/68 防水標準測試。更多詳情請參閱 <http://support.sonymobile.com/global-en/dm/waterproof>。Xperia™ XZ Premium 配備無蓋式 USB 連接埠以供連接及充電。請確保 USB 連接埠完全乾妥才充電。

²Xperia™ XZ Premium is water resistant and protected against dust, so don't worry if you get caught in the rain or want to wash off dirt under a tap water, but remember all ports and attached covers should be firmly closed. You should not put the device completely underwater; or expose it to seawater, salt water, chlorinated water or liquids such as drinks. Abuse and improper use of device will invalidate warranty. The device has been tested under Ingress Protection rating IP65/68. For more info, see <http://support.sonymobile.com/global-en/dm/waterproof>. Note the Xperia™ XZ Premium has a capless USB port to connect and charge. The USB port needs to be completely dry before charging.

上述產品資料摘錄自生產商/供應商文獻及/或由生產商/供應商所提供之資料

The above information is extracted from literature and / or information on this product by manufacturer / supplier

Hong Kong Telecommunications (HKT) Limited / CSL Mobile Limited 香港移動通訊有限公司

查詢熱線 Enquiry hotline: 2512 3123 ,

<http://hkcsl.com>